
 
 
 
 
 
 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 
 

 
Hampetorp-Odensbackens IF 

 17/9-2018 kl. 18:00 
Odenvallen 

Närvarande:Johan Lundström, Sören Sahlén, Marko Hiltunen, DanBellander, Mikael Anell, 
Mattias Felldin  

 
$1     Mötet öppnades och ordförande hälsade välkomna. 

 

§2 Dagordningen lästes igenom och godkändes.  

 

§3  Föregående protokoll lästes upp och godkändes. 

 

§4 Rapporter och skrivelser - Vi har hjälpt frivården att sysselsätta två personer som har 

blivit tilldelat samhällstjänst under en viss tid. De har hjälpt till med underhållsarbete, 

gräsklippning och målning. De två har varit till stor hjälp för föreningen. 

 

Ungdomssektionen är igång och ser över lagfördelning inför 2019. Samtal är pågående 

med SMÅ IF om samarbetet på ungdomssidan för 2019. 

 

Det har kommit en förfrågan från Ungdom om fördelning av omklädningsrum 1 och 7. 

Man vill göra omkl. 1 till ett fast omklädningsrum för äldsta pojklaget och omkl. 7 till ett 

fast omklädningsrum för de två äldsta flicklagen. Huvudstyrelsen ställer sig positiv till 

detta. Omklädningsrummen kommer att användas av andra lag vid större arrangemang 

så som poolspel och dyl. 

 

         Familjedagen den 1 september. Känslan var att vi inte lyckades locka ner folk som inte 

redan är aktiva i föreningen. Diskutioner kommer att hållas om detta arrangemang 

kommer att fortsätta till nästa år. De som var närvarande såg dock ut att ha en trevlig 

stund nere på Odenvallen.  

 

§5 Medlemshantering - Vi kommer att se över de aktivas medlemskap och skicka ut en 

påminnelse till de som ej betalat medlemsavgift för 2018. Senast den 24/9 ska vi ha klart 

vilka som ej betalat.  

 



§6 Ekonomi - Vi har gått igenom kassörens bilagor och kan konstatera att ekonomin 

fortfarande ser bra ut trots stora utgifter så som ombyggnationen. 

 

§7 Övriga frågor - Styrelsen beslutade att söka bingotillstånd för 2019-2021 och uppdrar åt 

Bingo 8:an att spela. 

 

Vi tar vidare frågan om vilken sorts robotgräsklippare som det ska investeras i. Felldin 

har kontakt med IFK Askersund som i dagsläget har två robotgräsklippare och en tredje 

på ingång. 

 

Johan tar kontakt med Gunilla och Staffan Augustsson angående de pengar som 

skänktes till klubben till Gurras minne, om dem har önskemål om vad dessa pengar ska 

användas till. 

 

§8 Nästa möte måndag 15/10-18 

 

§9 Mötet avslutades och ordförande tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

Ordförande Sekreterare 

Johan Lundström Johan Lundström 

 

 

 

 

 

 
 
 


